



OLAPLEX®

THE COMPLETE HAIR REPAIR SYSTEM



WELCOME

We would like to be the first to welcome you to **OLAPLEX** family. Our humble beginnings started in a California Garage and over the past 6 years have grown exponentially to include millions of professionals and consumers worldwide. **OUR PATENTED TECHNOLOGY** - one single ingredient is continuously changing what is possible for hair!

我们想成为第一个欢迎你加入**OLAPLEX**大家庭。我们谦卑的起端开始于California的一个车库，在过去的6年里，我们业务指数急剧增加其中包括全球数百万的专业人士和全球的消费者。我们的**专利技术** - 一种成分不断改变头发的可能性！

HOW DOES OLAPLEX WORK?

OLAPLEX 有何功效?

OLAPLEX'S PATENTED TECHNOLOGY WORKS TO REPAIR ALL 5 TYPES OF DAMAGE.

OLAPLEX 的专利技术适用于修复所有 **5** 种类型的损坏。

- **CHEMICAL SERVICES 化学服务**

such as color, lighteners, perms, relaxers, and keratin treatments, can weaken the hair if not properly performed by a licensed professional.

如染发、漂浅、烫发、软发药水和角蛋白护理，会使头发受损如果没有由执照的专业人士来处理。

- **HEAT STYLING 热造型品**

with flat irons, curling irons and blow dryers at high temperatures without a heat protectant.

在没有热保护的情况下，用高温的平板夹、卷发器和吹风机。

- **MECHANICAL DAMAGE 力学伤害**

such as brushing, tugging, styling with tight accessories, and pulling on wet hair.

例如梳理、扯动、带紧的配饰造型和拉扯湿头发。

- **ENVIRONMENTAL DAMAGE 环境损害**

from the sun, humidity, extreme weather conditions, pollution, etc.

阳光、空气湿度、极端的天气条件、污染等而造成的。

- **LIFESTYLE OR PHYSIOLOGICAL CHANGES 生活方式或生理变化**

such as the aging process, stress, undergoing medical care, or hormonal fluctuations due to childbirth or menopause.

例如衰老过程、压力、接受医疗护理，或因分娩或是更年期引起的荷尔蒙失调。



N^o.1

BOND MULTIPLIER

This is used as an additive to color or lightening formulas to lessen damage during the process. It can also be added to perms or texture services.

在染发或拉浅配方中作为添加剂使用，以减少化学处理过程中的损坏。它也可以添加到烫发或纹理烫服务。

Salon Exclusive

沙龙专属

N^o.2

BOND PERFECTOR

This is the second step to be applied after chemical services & repair any bonds that may have been missed.

这是在化学服务之后进行的第二步，以确保对可能遗漏的任何断裂的二硫键进行最大的修复工程。



SCIENTIFICALLY PROVEN

科研验证可提高

68%
MORE REPAIR
头发修复

— AND 和 —

3x
STRONGER*
修复能力

*When No. 0 & No. 3 are used as a two-part system.
当你同一时间一起使用 No. 0 & No. 3

PRO
TIP

Brush or detangle hair before applying No. 0 so it can easily be absorbed. For thick, coarse, or long hair, work in small sections to ensure each area is fully saturated.

预先将头发梳理干净后才涂上No.0，这样可以更容易被头发吸收。至于浓密、粗糙或长发的要局部分批涂抹，确保每个部位都能完全吸收成饱和状态。

No. 0

INTENSIVE BOND BUILDING HAIR TREATMENT



WHAT IT IS No. 0是什么?

Our professional-inspired treatment primes your hair for deeper repair, rebuilds hair bonds, strengthens, and protects hair integrity. Use as the first step in a two-part system with No. 3 Hair Perfector to strengthen and repair all types of damaged hair.

我们的专业护理为您的头发提供更深层的修复、重建，强化和保护头发的结构。使用No. 0再配合 No. 3 Hair Perfector，增强和头发修复。

HOW TO USE 如何使用?

Apply No. 0 to DRY hair, fully saturating each section. Let process for 10 minutes. DO NOT RINSE. Apply No. 3 over hair with No. 0 applied to it, combing through as needed. Let process for a minimum of 10 minutes. Rinse, shampoo & condition. For best results, use No. 4 & No. 5.

在干发上均匀涂抹No.0，充分浸透至每根头发。停放10分钟，无需冲洗。接着将No.3 涂抹在已涂上No.0的头发上，梳理。停留至少10分钟。冲洗。请使用No.4洗发水和No.5护发素以达到最佳效果。

WHEN TO USE 何时使用?

Use the two-part system once a week or two to three times a week for damaged hair.

针对受损发质，每周使用一次或每周使用两到三次。

1 BEST-SELLING HAIR TREATMENT

1 最畅销的头发修复护理

N°.3

HAIR PERFECTOR



WHAT IT IS No. 3 是什么?

OLAPLEX No.3 is the first step in repairing damaged and maintaining hair bonds at home. OLAPLEX No.3 contains the same active ingredient as our entire OLAPLEX professional salon services system, which works to repair broken disulfide bonds. OLAPLEX No.3 dramatically improves hair health, texture and strength.

OLAPLEX No.3 是在家里修复受损和保持发质的第一步。含有的活性成分是与整个 OLAPLEX 的专业沙龙服务系列相同的。能重新连接头发断裂的二硫化键。OLAPLEX No.3 显著改善头发的健康、质地和强韧度。

HOW TO USE 如何使用?

1. Apply a generous amount of OLAPLEX No.3 to damp, towel dried hair and work through.
将适量的 OLAPLEX No.3 涂抹于湿发（用毛巾擦干）上，然后涂抹均匀。
2. If your hair has product buildup such as oil or silicone, it is best to do a light shampoo first.
如果你的头发有油脂或硅胶产品，最好先做一个简单的洗发步骤。
3. Damp, towel dried hair is recommended to help conserve product.
建议先将头发用毛巾擦拭半干是可以帮助保存产品。
4. Process for a minimum of 10 minutes or more. You can leave it in longer if desired.
停留至少10分钟或更长时间。如果需要，你可以让它放置更长的时间。
5. Rinse, for maximum results we recommend shampooing with OLAPLEX No.4 and conditioning with OLAPLEX No.5.
冲洗干净，为了达到最佳效果，我们建议配合使用 OLAPLEX No.4 洗发水和 OLAPLEX No.5 护发素。

“
My hair feels brand new!!
This stuff is magic in a bottle!”

我的头发感觉焕然一新!!
这瓶子里装的东西是魔法!

~ A. HEMMING



PARABEN FREE

不含对羟基苯甲酸酯



PHOSPHATE FREE

不含磷酸盐



SULFATE FREE

不含硫酸盐



CRUELTY FREE

零残酷



COLOR SAFE

护色



VEGAN

纯素



ALL HAIR TYPES

適合不同髮質



LOW CARBON FOOTPRINT

低碳足迹

N°.4

BOND MAINTENANCE SHAMPOO



I have never used a shampoo and conditioner that makes my hair feel great without it being too heavy or weighing it down.

I am grateful to you and your products!!!! Thank you and my hair thanks you too!"

我从来没有用过一种洗发水和护发素，使我的头发感觉很好而又不至于太重或沉重感。我很感谢你和你的产品!!!! 谢谢你，我的头发也感谢你！

~ SHARON H.

WHAT IT IS No. 4 是什么?

OLAPLEX No.4 is an everyday shampoo for all hair types. It is designed to be used in salons and at home. No.4 contains our single active ingredient, Bis-Aminopropyl Diglycol Dimaleate, which will help repair bonds as well as gently cleanse all types of hair. No.4 Imparts moisture, strength and manageability with every wash. OLAPLEX No.4 is Color-safe, vegan and made without sulfates, parabens or gluten. OLAPLEX is never tested on animals.

OLAPLEX No.4 适合所有发质的日常洗发水。它是专为沙龙和居家使用而设计的。No.4含有我们专利的活性成分，即双-氨基丙基二甘醇二马来酸酯，有助于修复头发以及温和地清洁所有类型的头发。No.4在每次洗发时都能补充水分、强韧度和容易梳理。OLAPLEX No.4 不含色素，纯素，不含硫酸盐、对羟基苯甲酸酯或麸皮。OLAPLEX 从未在动物身上进行过测试。

HOW TO USE 如何使用?

1. Use every time you shampoo OR after rinsing OLAPLEX No.3 from hair.
每次洗发时或在冲洗 OLAPLEX No.3 后使用。
2. Apply a small amount of No.4, it is Highly Concentrated. Lather. Rinse.
涂抹少量高度浓缩的No.4，起泡。冲洗。
3. Follow with OLAPLEX No.5.
然后使用 OLAPLEX No.5。



PARABEN FREE
不含对羟基苯甲酸酯



PHOSPHATE FREE
不含磷酸盐



SULFATE FREE
不含硫酸盐



CRUELTY FREE
零残酷



COLOR SAFE
护色



VEGAN
纯素



ALL HAIR TYPES
适合不同髮質



LOW CARBON FOOTPRINT
低碳足迹

N°.4P

BLONDE ENHANCER™ TONING SHAMPOO

3X BRIGHTER*
3倍增亮

*Compared to top purple shampoos
与顶级紫色洗发水相比

- ▶ **REPAIRS, HYDRATES & BRIGHTENS**
修复、保湿和增亮
- ▶ **FOR ALL BLONDE, LIGHTENED & GREY HAIR**
适用于所有金发、浅色和灰色头发
- ▶ **GENTLE ENOUGH TO USE EVERY SHAMPOO**
质地温和，每次洗发时都可使用

WHAT IT IS No. 4P 是什么?

OLAPLEX No.4P blonde Enhancer Toning Shampoo strengthens, softens and neutralizes unwanted yellow tones for brighter and more manageable hair.

The sulfate-free highly concentrated formula allows for customizable toning - The longer you treat, the brighter the results.

OLAPLEX No.4P Blonde Enhancer Toning Shampoo 可强化、软化和中和不需要的黄色使头发更亮更容易打理。不含硫酸盐的高浓缩配方可实现定制色调--调理时间越长，效果越亮。

HOW TO USE 如何使用?

Apply to wet hair. Lather fully & let process 1-3 minutes. Rinse. For more intense toning, leave on up to 5 minutes.

适用于湿发。充分起泡泡沫，一般过程1-3分钟。然后冲洗干净。如果需要更强烈的色调，可停留长达5分钟。

TIP 小提示:

If hair has product buildup, cleanse first with No.4.

如果你的头发上有任何的产品，请先用No.4进行清洁。

STONE THEN HYDRATE 调色后再补水

No.5 for lightweight moisture.

使用No.5作轻度水分保湿。



PARABEN
FREE

不含对羟基
苯甲酸酯



PHOSPHATE
FREE

不含
磷酸盐



SULFATE
FREE

不含
硫酸盐



CRUELTY
FREE

零残酷



COLOR
SAFE

护色



VEGAN

纯素



ALL HAIR
TYPES

適合
不同髮質



LOW CARBON
FOOTPRINT

低碳足迹



No.5

BOND MAINTENANCE CONDITIONER



HYDRATES

补水

WHAT IT IS No.5 是什么?

OLAPLEX No.5 is formulated for everyday use on all hair types to restore, repair and hydrate without adding excess weight. No.5 contains our single active ingredient, Bis-Aminopropyl Diglycol Dimaleate for continued bond repair at-home or in-salon. No.5 Eliminates damage, frizz and flyaways for strong, healthy, shiny hair. OLAPLEX No.5 is Color-safe, vegan and made without sulfates, parabens or gluten and never tested on animals.

OLAPLEX No.5 专为日常使用而配制，适用于所有类型的头发，可在不增加多余重量的情况下恢复、修复和保湿。No.5 含有我们专利的活性成分，双-氨基丙基二甘醇二马来酸酯，在家里或在沙龙都可持续进行修复头发。No.5 可消除受损、毛躁和飞散的头发，使发质强韧、健康、有光泽。OLAPLEX No.5 不含色素，纯素，不含硫酸盐、对羟基苯甲酸酯或麸皮和从未在动物身上进行过测试。

HOW TO USE 如何使用?

1. Apply OLAPLEX No.5 after you've shampooed, and leave on 3-5 minutes.
在洗发后，使用 OLAPLEX No.5，停留3-5分钟。
2. Rinse
然后冲洗干净



PARABEN
FREE

不含对羟基
苯甲酸酯



PHOSPHATE
FREE

不含
磷酸盐



SULFATE
FREE

不含
硫酸盐



CRUELTY
FREE

零残酷



COLOR
SAFE

护色



VEGAN

纯素



ALL HAIR
TYPES

适合
不同髮質



LOW CARBON
FOOTPRINT

低碳足迹

PATENTED TECHNOLOGY

专利技术

Proven technology that repairs and strengthens all hair types.

经过验证的修复技术
并可强化所有类型的头发。

N°.6

BOND SMOOTHER



PRO TIP
专家提示

MIX A PEA-SIZE AMOUNT OF NO.6 WITH 2-3 DROPS OF NO.7 FOR INCREDIBLE SMOOTHNESS & SHINE.

倒出豌豆大小分量的 NO.6 加入 2-3 滴的 No.7 令人难以置信的平滑和光泽。

WHAT IT IS No. 6 是什么?

OLAPLEX No. 6 is a leave-in reparative styling creme that eliminates frizz, hydrates & protects all hair types. Excellent for all hair types including colored and chemically treated hair. It strengthens, hydrates, moisturizes and speeds up blow dry times while smoothing. Eliminates frizz and flyaways for up to 72 hours.

OLAPLEX No. 6是款浓缩免洗修复霜，可消除毛躁、修复、保湿和保护任何类型的头发。非常适合所有类型的发质，包括染色和化学处理过的头发。它能增强、滋润、保湿并加快吹干时间，同时有柔滑感。消除毛躁和飞散现象长达 72 小时。

HOW TO USE 如何使用?

1. Start with a pea-sized amount, applied to damp or dry hair, concentrating product on your mid-length to ends.
豌豆大小的分量开始，涂抹在湿或干发上，将产品集中涂在发中至发尾。
2. Comb through and style as desired.
根据需要作梳理和造型。



PARABEN FREE

不含对羟基苯甲酸酯



PHOSPHATE FREE

不含磷酸盐



SULFATE FREE

不含硫酸盐



CRUELTY FREE

零残酷



COLOR SAFE

护色



VEGAN

纯素



ALL HAIR TYPES

適合不同髮質



LOW CARBON FOOTPRINT

低碳足迹



No.7

BONDING OIL



Perfectly tames my wavy frizzy hair. I use this and then the No.6 leave-in styling creme and air dry. 10/10"

完美地驯服了我的波浪状毛躁的头发。我使用它，然后再使用No.6免洗修复霜和吹干。10/10

~ SARA1998

WHAT IT IS No.7 是什么?

OLAPLEX has created a first-of-its-kind, highly -concentrated ,nearly weightless reparatice styling oil. Dramatically increases shine , softness color vibrancy, while minimizing fly-aways and heat protection up to 450°F . Works on all hair types and textures.

OLAPLEX 是同类产品中所首创的高浓度、超轻质修复定型油。效果显著-增加光泽、柔软度和色彩鲜艳度，同时大幅度地减少头发飞散现象和当与任何热造型器具一起使用时，No.7 提供高达 450° F 的热保护。适用于所有头发类型和质地。

HOW TO USE 如何使用?

To dispense : Remove cap. Turn bottle upside down and gently tap index finger on the bottom of bottle to dispense a metered drop.

打开瓶盖，将瓶子倒置，用食指轻轻敲击瓶子底部以分配计量滴。

1. Apply a small amount to damp or dry hair, stlye as desired.
将少量涂抹在湿或干的头发上，根据需要涂抹。

Tips : Add a few drops to No. 6 for incredible shine.
提示：在 NO.6 中添加几滴以获得令人难以置信的光泽。



PARABEN
FREE

不含对羟基
苯甲酸酯



PHOSPHATE
FREE

不含
磷酸盐



SULFATE
FREE

不含
硫酸盐



CRUELTY
FREE

零残酷



COLOR
SAFE

护色



VEGAN

纯素



ALL HAIR
TYPES

适合
不同髮質



LOW CARBON
FOOTPRINT

低碳足迹

HOW TO : OLAPLEX LAYERING 分层 :

1 N°0 - Prime 主要



2 N°3 - Rebuild 重建



3 N°4 - Cleanse 洁净



4 N°5 - Moisturize 滋润



5 N°6 -
·Nourish 滋养
·Protect 保护



6 N°7 - Shine On 光泽



Exclusive Distributor / 经销商 : **NEKDERX** Sdn Bhd (242577-W)

Inquiry / 諮詢專線 : 03 - 7726 8733

Uni Beauty Enterprise S/B (Sabah) Tel : 088 - 230 776

Hock Chuong Trading S/B (Sarawak) Tel : 082 - 484 805

Hong Guan (Brunei) Tel : +673 - 279 3205